

APPLE
THEMATIC & CRUISE
Make your dreams come true....


VIKING
Exploring the World in Comfort®

VIKING RIVER CRUISE

10D7N

ESSENCE OF DANUBE RIVER REVERIE

HUNGARY | SLOVAKIA | AUSTRIA | GERMANY

多瑙河的精致魅力

匈牙利 | 斯洛伐克 | 奥地利 | 德国

10D7N

ESSENCE OF RHINE RIVER REVERIE

SWITZERLAND | FRANCE | GERMANY | NETHERLANDS

莱茵河的精致魅力

瑞士 | 法国 | 德国 | 荷兰

Validity : March 2025 Onwards



AWARD-WINNING
LONGSHIPS
屡获殊荣的维京
内河游轮船

VIKING 维京长船

Cruise Length	: 135m	船长	: 135米
Board	: 11.5m	船宽	: 11.5米
Guest Capacity	: 180 Persons	载客量	: 180人
Crew Number	: 25-30	船员人数	: 25-30人
Number Of Decks	: 4	甲层数量	: 4
Guest Cabins	: 90 Cabins	客房数量	: 90间

Aquavit Terrace
乐饮酒廊 (露台)

The Restaurant
餐厅

Explorers' Lounge
观景露台



French Balcony Cabin
法式阳台舱

Aquavit Buffet
Aquavit自助餐

The Library
图书馆



LONGSHIPS®

Viking Longships® offer innovative engineering, sleek Scandinavian design, and elegant simplicity. Designed for comfort and closer access to destinations, they feature spacious staterooms with full-size verandas, the largest suites on Europe's rivers, and abundant al fresco dining options.

Viking Longships® 维京长船结合了创新的工程技术、简约的北欧设计和低调的优雅。它们旨在提供舒适的体验,并让您更贴近目的地,配备宽敞的客房,设有全尺寸阳台、欧洲内河上最大的套房,以及丰富的户外用餐选择。



Viking Lounge
观景廊

Sundeck
日光甲板

The Star Theater
星光剧场

Staterooms
客房

Walking Trail
散步道



Kadlin Restaurant
Kadlin 餐厅

Atrium Lobby
中庭大堂

Viking Lounge
维京休息室



10D7N
Essence Of
**DANUBE RIVER
 REVERIE**

D1 DEPART FROM KLIA

D2 ARRIVE BUDAPEST, HUNGARY
 Dinner On Board
 Overnight Docking (Embark)

- Arrive at **Budapest**, the Pearl of Danube. Transfer to port and get on board. You can enjoy leisure time on board or hop into local cafe or enjoy shopping.

D3 BUDAPEST, HUNGARY
 All Meals On Board
 Depart 07:00 PM

📍 **Panoramic Budapest**

- Today we will explore **Budapest**, the capital of Hungary, which consists of two parts: Buda and Pest, separated by the **Danube River**. We will first discover the modern **Pest** by bus, followed by a walking tour of traditional **Buda**. After the tour, return to the ship for lunch, and enjoy some free time in the afternoon. You might want to consider some optional activities to enhance your experience.

OPTIONAL TOUR: SZECHENYI BATHS

Thermal baths have been a part of Budapest life for centuries. You can plan and visit Szecsenyi Baths, one of the best and largest spa baths in Europe.

D4 BRATISLAVA, SLOVAKIA
 All Meals On Board
 Arrive 11:00 AM - Depart 05:00 PM

📍 **Bratislava Highlights**

- This morning, we will arrive in the capital of Slovakia, **Bratislava**. Take a walking tour in this historic city, see the medieval **Town Hall, Michael's Gate**, the **Jesuit Church, St. Martin's Cathedral**, and several Baroque palaces. Enjoy some free time before return back to cruise.

D5 SPITZ, AUSTRIA
 All Meals On Board
 Arrive 09:00 AM - Depart 12:00 PM

📍 **Spitz Walking Tour & Wachau Valley Sailing**

- After breakfast, arrive in the town of **Spitz**. Join a guided stroll through the town to experience its quaint charm and taste apricot brandy. Afterwards, return to the ship for lunch.
- Star sail through the **Wachau Valley**, where you can enjoy the breathtaking views while listening to the audio commentary and enjoy on board facilities.

D6 PASSAU, GERMANY
 All Meals On Board
 Arrive 09:00 AM - Depart 11:00 PM

📍 **Passau Walking Tour**

- In the morning, we will have a walking tour of **Passau's old town**. In the afternoon, you can explore this charming town that blends Austrian culture at your leisure.
- You can also choose optional to join an **upgraded tour to the Austrian town of Schärding**, enjoy a boat ride on the Inn River.



D7 LINZ, AUSTRIA
 All Meals On Board
 Arrive 05:00 AM / Depart 06:00 PM

📍 **Linz Walking Tour**

- Wander walking through the capital of Upper Austria, passing by the music hall and **Linz Castle**. Taste some local desserts, Linz torte, and enjoy a moment of slow living. *You can also choose optional to join an upgraded tour to :

UPGRADE OPTIONAL EXCURSIONS

(A) Austria farm & brewery tour. An opportunity to taste different flavors of local wine, bread, special cured meats & etc.

(B) Full day Hallstatt Village tour - Be mesmerized by Austria's oldest alpine village, enjoy scenic ride up on the funicular, enjoy the spectacular Skywalk lookout & lunch.
**Note: When booked for this full day tour and need forgo the Linz walking tour and will no refund.*

D8 VIENNA, AUSTRIA
 All Meals On Board
 Arrive 06:00 AM - Overnight Docking

📍 **Highlights of Vienna, Mozart & Strauss Concert**

- Explore the landmarks of the "**City of Music**," where you will admire a series of Baroque city landmarks, including the world-famous **Vienna State Opera, St. Stephen's Cathedral**, and the **Hofburg Palace**.
- After dinner on the ship, we will head to a **local concert hall** to enjoy a **classical music concert** and experience the musical charm of Vienna.

D9 VIENNA, AUSTRIA ✕ DEPART FOR HOME
 Breakfast On Board / L / -
 Disembarkation

📍 **Panoramic Budapest**

- Today, after enjoying breakfast on board and start disembark.
- Visit the **Schönbrunn Palace & Garden**, a former residence of the imperial Habsburg family. Tour the apartment museums and stroll through a few sections of the vast gardens for some amazing photographs.
- Enjoy a lunch at the one of the best of **Viennese cuisine, Vienna Rathauskeller** before head to the airport for your flight back home.

D10 ARRIVAL HOME

10天7晚 多瑙河的 精致魅力

EUVIKBUD10



第一天 从吉隆坡国际机场出发

第二天 布达佩斯, 匈牙利

船上享用晚餐
过夜停靠 (登船日)

- 抵达多瑙河的明珠——布达佩斯。前往港口登船。您可以在船上享受休闲时光,也可以前往当地咖啡馆或享受购物的乐趣。

第三天 布达佩斯, 匈牙利

船上用餐
晚上07:00启航

- 布达佩斯全景游**
 - 今天我们将探索匈牙利首都布达佩斯,城市被多瑙河分隔成两部分——布达和佩斯。首先乘坐巴士游览现代的佩斯区,接着步行参观传统的布达区。游览结束后返回船上享用午餐,并在下午享受自由活动时间。您可选择一些自费活动来丰富行程体验。

自费活动: 塞切尼温泉浴场

温泉浴是布达佩斯生活的传统之一,您可以参观塞切尼温泉浴场,欧洲最著名且规模最大的温泉浴场之一。

第四天 布拉迪斯拉发, 斯洛伐克

船上用餐
早上11:00抵达 - 下午05:00启航

- 布拉迪斯拉发亮点游览**
 - 上午,我们将抵达斯洛伐克首都布拉迪斯拉发。徒步游览这座历史悠久的城市,参观中世纪市政厅、迈克尔门、耶稣会教堂、圣马丁大教堂及多座巴洛克风格的宫殿。返回游轮前享受一些自由时间。

第五天 施皮茨, 奥地利

船上用餐
早上09:00抵达 - 下午12:00启航

- 施皮茨徒步游及瓦豪河谷巡航**
 - 早餐后抵达施皮茨小镇。徒步游览该小镇的独特魅力并品尝杏仁白兰地。随后,返回船上享用午餐。
 - 开始瓦豪河谷巡航,您可以在巡航中欣赏壮丽的景色,同时听取语音讲解,享受船上设施。

第六天 帕绍, 德国

船上用餐
早上09:00抵达 - 下午11:00启航

- 帕绍徒步游**
 - 上午我们将徒步游览帕绍的老城区,下午您可以自由探索这座融入了奥地利文化的迷人小镇。
 - 您也可以选择自费升级游览古色古香的奥地利巴洛克小镇——谢尔丁。乘坐因河上的游船。

第七天 林茨, 奥地利

船上用餐
早上05:00抵达 - 下午06:00启航

- 林茨徒步游**
 - 漫步上奥地利州首府,途经音乐厅和林茨城堡。品尝当地特色甜点和林茨蛋糕并享受悠闲时光。*您也可以选择自费升级游览:

自费升级游览

- (A) 奥地利农庄&酿酒工坊体验。有机会品尝到不同口味的酒品、面包和特色腌肉等等。
- (B) 全天哈尔施塔特之旅 - 陶醉于奥地利最古老的高山村庄、乘坐缆车欣赏这童话小镇、继续来到壮观的天空步道观景台并享用午餐。
*注意: 此全天项目与林茨已含游览项目行程重叠,请您酌情选择;如放弃后者,恕无“退款”操作,感谢理解!

第八天 维也纳, 奥地利

船上用餐
早上06:00抵达 - 过夜停靠

- 维也纳亮点游览及莫扎特与施特劳斯音乐会**
 - 探索“音乐之城”维也纳,欣赏一系列巴洛克风格的城市地标,包括举世闻名的维也纳国家歌剧院、圣斯蒂芬大教堂和霍夫堡宫。
 - 晚餐后,我们将前往当地的音乐厅,欣赏一场经典音乐会,感受维也纳的音乐魅力。

第九天 维也纳, 奥地利 / 返回家园

船上享用早餐 / 午 / 下船日

- 今天,享用完船上的早餐后开始下船。
- 布达佩斯全景游**
 - 参观美泉宫和花园,这里曾是哈布斯堡王室的宫殿。游览宫殿公寓博物馆,并在广阔的花园中漫步,拍摄美丽的照片。
 - 在维也纳市政厅酒窖餐厅享用一顿午餐,品味维也纳美食后,前往机场返回家园。

第十天 抵达家园



10D7N
Essence Of
**RHINE RIVER
 REVERIE**

D1 DEPART FROM KLIA

**D2 ZURICH -91KM-
 BASEL, SWITZERLAND**
 Dinner On Board
 Overnight docking (Embark)

- Arrive in Zurich airport and transfer to **Basel**, the third-largest city in Switzerland, where you will be escorted to the port for embarkation.

D3 BASEL, SWITZERLAND
 All Meals On Board
 Depart 08:00 PM

Basel Highlights Walking Tour

- This morning, enjoy a guided tour of **Basel's old town**. After some free time before lunch. *You can choose to participate in an optional excursion to explore:

UPGRADE OPTIONAL EXCURSIONS

(A) "Top of Europe" Jungfrauoch (Fullday) - board the cogwheel train to the Europe's highest railway station and includes visit Ice Palace & Grindelwald village.

Note: This program required a minimum group size (if not may cancel) and subject to the weather permits.

(B) CabriO Stanserhorn (Half-day) - experience an aerial cableway with its open roof deck is one of the main attractions. *(Only open from April - Mid of November)*

D4 STRASBOURG, FRANCE
 All Meals On Board
 Arrive 07:00 AM - Depart 10:00 PM

Strasbourg Highlights Walking Tour

- Upon disembarkation, explore the city of **Strasbourg**. In the afternoon, continue discovering this **Alsatian city**, where French and German cultures intertwine.

UPGRADE OPTIONAL EXCURSIONS

You can also opt for an upgrade excursion to visit the **Alsace wine region**, including winery tours and wine tasting, or choose a full-day upgraded tour to explore the city while sampling the famous Alsatian cuisine.

D5 HEIDELBERG, GERMANY
 All Meals On Board
 Arrive 08:00 AM - Depart 01:00 AM

Heidelberg Highlights Walking Tour

- This morning, visit the famous red sandstone ruins of **Heidelberg Castle**, a Renaissance masterpiece. After the guided tour, you can either return to the ship for lunch or enjoy free time in Heidelberg before taking the shuttle bus back. Tonight, a **hearty German dinner** will be served onboard.

**D6 MIDDLE RHINE CRUISE +
 KOBLENZ, GERMANY**
 All Meals On Board
 Arrive 08:30 AM - Depart 10:30 AM

Ehrenbreitstein Fortress

- In the morning, the cruise will pass through the UNESCO World Heritage site of the **Middle Rhine Valley**, with commentary on the castles along the way.

Arrive 12:00 PM - Depart 11:00 PM

- Arrive in **Koblenz** at noon, and after lunch, visit **Ehrenbreitstein Fortress** to learn about the military history of the Middle Rhine and enjoy views of where the Rhine and Moselle river meet.



D7 COLOGNE, GERMANY
 All Meals On Board
 Arrive 05:00 AM - Depart 04:30 PM

Cologne Walking Tour

- Take a walking tour of **Cologne's old town**, passing by **St. Martin's Church** and the **Cologne Cathedral**, a UNESCO World Heritage site. After the tour, enjoy leisure time along the riverbank or choose an optional excursion to explore the history of perfume.

D8 AMSTERDAM, NETHERLANDS
 All Meals On Board
 Arrive 09:30 AM - Overnight docking

Amsterdam Canal Cruise

- This morning, cruise through **Amsterdam's charming canals**, passing under bridges and admiring the old gabled houses. In the afternoon, enjoy free time to explore, or opt for an upgraded excursion to immerse yourself in Dutch art, cuisine, and crafts.

OPTIONAL TOUR

Enjoy an walking tour to **Rijksmuseum** or opt to join the **Heineken Experience**, one of the world's most famous beer.

**D9 AMSTERDAM ✕
 DEPART FOR HOME**
 Breakfast On Board / - / D
 Disembarkation

- Today, after enjoying breakfast on board and start disembark.

- During Keukenhof season (*End of Mar to Mid-May*), visit the world famous and the largest flower garden in all of Europe, **Keukenhof Tulip Garden**.

- Enjoy a dinner before head to the airport for your flight back home.

D10 ARRIVAL HOME



10天7晚 莱茵河的 精致魅力

EUVIKBSL10



第一天 从吉隆坡国际机场出发

第二天 苏黎世 -91公里- 巴塞尔, 瑞士

☺ 船上享用晚餐
🚢 过夜停靠 (登船日)

- 抵达苏黎世机场后, 前往瑞士第三大城市巴塞尔, 随后送往港口登船。

第三天 巴塞尔, 瑞士

☺ 船上用餐
🚢 晚上08:00启航

📍 巴塞尔亮点徒步游

- 今天早上, 徒步游览巴塞尔老城区。午餐前有一些自由活动时间。
*您也可以选择自费升级游览:

自费升级游览

(A) 少女峰欧洲之巅体验 (全天) - 乘搭齿轮火车到欧洲最高的火车站, 并参观冰宫和格林德瓦村庄。

注意: 此项目须达最低成团人数, 同时在天气允许的情况下方可成行。

(B) 石丹峰敞篷缆车 (半天) - 乘坐缆车登顶风景如画的石丹峰。体验双层的Cabrio高空缆车, 拥有开放式顶层享受360度全景的壮丽田园风光。

***注意: 仅开放于4月中旬至11月中旬。**



第四天 斯特拉斯堡, 法国

☺ 船上用餐
🚢 早上07:00抵达 - 晚上10:00启航

📍 斯特拉斯堡亮点徒步游

- 下船后, 探索斯特拉斯堡市。下午继续游览这座融合了法国与德国文化的阿尔萨斯城市。

自费升级游览

您也可以选择升级行程, 参观阿尔萨斯葡萄酒区, 包含酒庄参观和品酒, 或选择全天升级游览, 体验阿尔萨斯著名美食。

第五天 海德堡, 德国

☺ 船上用餐
🚢 早上08:00抵达 - 凌晨01:00启航

📍 海德堡亮点徒步游

- 今天上午, 参观著名的红砂岩遗址——海德堡城堡, 这是一座文艺复兴时期的杰作。导览结束后, 您可以选择返回船上享用午餐或在海德堡自由活动后乘搭接驳巴士返回港口。今晚, 船上将供应丰盛的德国晚餐。

第六天 莱茵河中段巡游 + 科布伦茨, 德国

☺ 船上用餐
🚢 早上08:30抵达 - 早上10:30启航

📍 艾伦布赖特施泰因堡垒

- 上午, 游轮将经过联合国教科文组织世界遗产——中莱茵河谷, 并伴有沿途城堡的解说。

中午12:00抵达 - 晚上11:00启航

- 中午抵达科布伦茨。午餐后, 参观艾伦布赖特施泰因堡垒, 了解中莱茵河的军事历史, 并欣赏莱茵河与摩泽尔河交汇处的美景。

第七天 科隆, 德国

☺ 船上用餐
🚢 早上05:00抵达 - 下午04:30启航

📍 科隆徒步游览

- 徒步游览科隆老城区, 途经圣马丁教堂和联合国教科文组织世界遗产——科隆大教堂。随后在河岸享受自由时光, 或选择自费活动, 探索香水的历史。

第八天 阿姆斯特丹, 荷兰

☺ 船上用餐
🚢 早上09:30抵达 - 过夜停靠

📍 阿姆斯特丹运河巡航

- 今天上午, 乘船巡游阿姆斯特丹迷人的运河, 经过桥梁并欣赏古老的尖顶房屋。下午, 自由探索或选择升级行程, 深入体验荷兰艺术、美食和工艺。

自费活动

参加阿姆斯特丹国立博物馆的徒步游, 或加入享誉世界的喜力啤酒体验之旅。

第九天 阿姆斯特丹, 荷兰

☺ 船上享用早餐 / - / 晚
🚢 下船日

- 今天, 享用完船上的早餐后开始下船。

- 在库肯霍夫花园开放期间 (3月底至5月中旬), 参观欧洲最著名、最大型的郁金香花园——库肯霍夫郁金香花园。

- 享用晚餐后, 前往机场, 乘搭航班返回家园。

第十天 抵达家园



THE VIKING CRUISES UNIQUE OFFERINGS

维京
游轮之
特色

The ultimate all-inclusive escape from the everyday

您的一张船票，已含主要旅程所需，无隐形费用“终极全包式悠享旅程”。



Wifi on board.
船上提供无线网络。



All balcony staterooms with 24-hour room service.
全部是阳台客房，均提供 24 小时客房服务。



All meals featuring local and classic dishes in specialty restaurants.
所有餐点均在特色餐厅提供，包含当地特色菜肴和经典美食。



Beer and wine during lunch & dinner.
午餐和晚餐期间都有提供酒品(啤酒和葡萄酒)。



No tipping. No additional charges for specialty restaurants.
已包含船上服务费，无需支付小费，特色餐厅也无需额外付费。



Everyday one shore excursions are included.
每天包含一项岸上游览。



Use of Norwegian-style spa, sauna, and fitness center.
北欧风格的水疗中心、桑拿浴室和健身中心。



No guests under the age of 18.
没有18岁以下的客人。



Tour Fare Includes

- Return Economic class group ticket
- Transfer between airport, hotel, and pier.
- Hotel accommodation based on Twin share basis.
- Cruise cabin based on French Balcony Twin share, any Single or triple cabin are based on request & availability (surcharge may apply).
- Meals indicated in the itinerary

Tour Fare Excludes

- Optional shore excursion at passenger own expenses.
- Airport tax & Fuel surcharge.
- Visa Fees
- Other personal expenses.

Terms & Conditions:

1. If cancellation is made 90Days prior sailing, a minimum amount of RM4000 will be chargeable.
 - If cancellation is made between 89-70 days : Forfeited deposit
 - If cancellation is made between 69-40 days : 50% of the tour fare
 - If cancellation is made between 39-20 days : 75% of the tour fare
2. Deposit payment schedule:-
 - Within 19days : 100% of charge
 - Upon booking made, deposit of RM8,000 per person needed.
 - 85 days prior to departure date, second deposit of RM10,000 per person needed.
 - 60 days prior to departure date, final payment is needed.

团费包括:

- 来回经济舱团体票
- 在机场，酒店，和码头的交通
- 酒店住宿（两人标准为）
- 行程里所提及的餐点
- 船舱以阳台舱两人一间为标准，任何单人仓或三人仓的需求将基于游轮的许可与额外附加费用。

团费不包括:

- 岸上观光是属选择性观光团。
- 机场税及燃油费。
- 签证费。
- 其它个人费用

条款:

1. 出发前90天取消旅行团，最低罚款为4000令吉。
 - 在89-70天前取消旅行团: 定金不予退还。
 - 在69-40天前取消旅行团: 50%的团费
 - 在39-20天前取消旅行团: 75%的团费
 - 在19天前: 100%的团费
2. 定金的付款方式: -
 - 订团时，必须付8,000令吉(每个人)的定金。
 - 在出发前的85天前，需付第二次定金的10,000令吉(每个人)。
 - 在出发前的60天前，必须付还所有款项。

For Agent Use Only:

Updated Date: OCT 2024